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Full Version in English
About Sparx*
Established in 1995, Sparx* is Vietnam's premier Game Art and Animation studio, with over 500 full-time artists, animators and technical experts. Since 2011, Sparx* has been a member of Virtuos Group - one of the world's largest content production companies. For over two decades, the studio based in Ho Chi Minh City has contributed to the biggest AAA video games, highest-grossing Hollywood blockbuster movies, and award-winning TV series. More information at www.sparx.com
Short Version in English
About Sparx*
Established in 1995, Sparx* - A Virtuos Studio is Vietnam's premier Game Art and Animation, with over 500 artists, animators and technical experts working on the biggest AAA video games, highest-grossing Hollywood blockbuster movies, and award-winning TV series. More information at www.sparx.com
Related links in English
· For more news about Sparx*, please visit: www.sparx.com/news
· For business enquiries, please contact: marketing@virtuosgames.com



[bookmark: _GoBack]Full Version in Vietnamese
Về Sparx*
Thành lập vào năm 1995, Sparx* hiện là studio hàng đầu Việt Nam chuyên sản xuất nội dung Mĩ thuật trong game và Hoạt hình 3D, với đội ngũ hơn 500 họa sĩ, diễn hoạt viên và kĩ thuật viên mĩ thuật làm việc toàn thời gian. Từ năm 2011, Sparx* gia nhập vào Tập đoàn Virtuos – một trong những công ty sản xuất nội dung nội dung kĩ thuật số lớn nhất Thế giới. Sau hơn hai thập kỉ, studio có trụ sở tại Thành phố Hồ Chí Minh đã tham gia vào những dự án game AAA lớn nhất, các bộ phim điện ảnh Hollywood bom tấn và sê-ri truyền hình nước ngoài đã đoạt nhiều giải thưởng. Thông tin chi tiết tại www.sparx.com
Short Version in Vietnamese
About Sparx*
Thành lập vào năm 1995, Sparx* - studio thành viên của Tập đoàn Virtuos - hiện là studio hàng đầu Việt Nam chuyên sản xuất nội dung Mĩ thuật trong game và Hoạt hình 3D, với đội ngũ hơn 500 họa sĩ, diễn hoạt viên và kĩ thuật viên mĩ thuật làm việc toàn thời gian trên những dự án game AAA lớn nhất, các bộ phim điện ảnh Hollywood bom tấn và sê-ri truyền hình đoạt nhiều giải thưởng. Thông tin chi tiết tại www.sparx.com
Related links in Vietnamese
· Cập nhật thêm tin tức từ Sparx* tại: www.sparx.com/vi/news/
· Liên hệ hợp tác: marketing@virtuosgames.com



Full Version in Chinese
关于Sparx*
Sparx*成立于1995年，是越南首屈一指的3D美术、视觉特效和动画制作工作室，拥有500多名全职美术师、动画师和技术专家。2011年，Sparx*加入了世界最大规模的视频游戏内容制作公司之一的维塔士集团公司。在过去20多年里，位于胡志明市的Sparx*工作室为众多AAA级视频游戏、热门好莱坞大片和获奖电视剧等做出了贡献。更多信息请访问www.sparx.com 
Short Version in Chinese
关于Sparx*
维塔士集团旗下Sparx*工作室成立于1995年，是越南首屈一指的3D美术、视觉特效和动画制作工作室，拥有500多名全职美术师、动画师和技术专家，历年来为众多AAA级视频游戏、热门好莱坞大片和获奖电视剧等做出了贡献。更多信息请访问www.sparx.com



Full Version in Japanese
Sparx*について
1995年の設立以来、Sparx*はベトナムで3D美術、視覚効果、アニメーション制作におけるリーディングスタジオとなりました。500人以上のフルタイムの美術師、アニメーター、技術専門家をが在籍している。2011年、Sparx*は世界最大規模のビデオゲームコンテンツ制作会社の一つであるVirtuosグループに加入した。この20数年間、ホーチミン市にあるSparx*スタジオは、多くのAAA級ビデオゲーム、人気ハリウッド大作、受賞ドラマなどに貢献してきた。
詳細についてはこちらをご覧ください：www.sparx.com
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